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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 2/2018      § 14-28 
 

Tid: Tisdagen den 21 februari 2018 kl. 17.30 – 17.49 

Plats: Stockholms stadshus, Virvelvinden. 

 

Justerat : 2018-02-23 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

Erik Odenlid 

Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Ersättare: 
Zekiye Güler Thompson (S) Tjänstgörande ersättare 

Ingela Edlund (S)  Tjänstgörande ersättare 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Birgitta Persson (M)  Tjänstgörande ersättare för (KD) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef, Jan Grönqvist 

samordnare, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Mikael Valier (KD) 

Johan Kovaniemi (S) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Bwar Mert (V) 
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§ 21 

Anläggande av konstgräs på Bredängs BP - inriktnings- och 
genomförandebeslut                                           
Dnr  08.03.01/24-2018   

 

BESLUT 

 
1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till inriktning och genomförande för 

anläggande av konstgräs med mera på Bredängs bollplan till en sammanlagd 

investeringsutgift om 13,5 mnkr. Efter avdrag för erhållna bidrag från Boverket och 

Idrottslyftet med totalt 6,5 mnkr blir investeringsutgiften 7,0 mnkr. 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att teckna erforderligt tillägg till nuvarande 

hyresavtal med fastighetskontoret om cirka 1 mnkr år 1.  

3. Paragrafen är omedelbart justerad. 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen har uppdragit till fastighetskontoret att projektera för anläggande av 

konstgräs med mera på Bredängs bollplan. Samarbete sker med Skärholmens 

stadsdelsförvaltning och lokala fotbollsföreningar. Åtgärderna ska utföras under 2018. 

Investeringsutgiften för projektet uppgår till sammantaget cirka 13,5 mnkr, varav 7,0 mnkr 

föreslås belasta 2018 års investeringsbudget. Resterande medel om cirka 6,5 mnkr är bidrag 

från Boverket med cirka 6,0 mnkr och Idrottslyftet med cirka 0,5 mnkr. 

 

Investeringsutgiften om 7,0 mnkr överstiger idrottsförvaltningschefens delegationsnivå om 

maximalt 3,0 mnkr. Ett särskilt beslutsärende till nämnden erfordras således. 

Fastighetskontoret redovisar ärendet till fastighetsnämnden för beslut, då medel från Boverket 

kommer i ett senare skede och inledningsvis nyttjas medel från fastighetsnämnden. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Alexander Lindholm (S) yrkar dessutom om att ärendet tas med omedelbar justering och får 

enhälligt bifall till detta.  

 
 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


